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Op pagina 5 punt 4.5, wordt gesproken over dat Gouda een regio 
gemeente is en daardoor leerlingen uit omliggende gemeenten de 
gelegenheid moet bieden school te kunnen volgen. Gouda draagt daarvoor 
de kosten. 
 
VRAGEN:  
1) heeft Gouda al toezeggingen gehad van een of meerdere 
omliggende gemeentes, Zo ja, voor welk bedrag aan toezeggingen? Zo nee, 
gaat Gouda alsnog de omliggende gemeentes benaderen voor een 
financiële toezegging? 
2) Heeft Gouda C.O.A. benaderd voor een financiële bijdrage? Zo ja, hoe 
hoog was de bijdrage? Zo nee, gaat Gouda alsnog een poging doen om een 
bijdrage te vragen? 
 
 
 
Antwoorden: 
 
1. Er worden op dit moment hier gesprekken over gevoerd met de omliggende 
gemeenten, maar er zijn op dit moment nog geen concrete toezeggingen. 
E.e.a. is momenteel nog in onderhandeling. 
2. Het COA wordt benaderd voor een bijdrage vanwege de exponentiele 
groei. Hierover vindt op korte termijn overleg plaats met het COA en daarna 
volgt de officiële aanvraag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  



 

 
 


